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Cestou se odhalují podivné věci. 20. února uspořádala skupina

čínských soudruhů v uniformách schůzku se stejnou armádou v NSR

- vše probíhalo pod hlavičkou "Přísně tajné, před čtením spálit!"

Americká rozvědka se dozvěděla o některých okolnostech onoho

setkání, což vyplývá z jedné ze zpráv. "Německé ministerstvo

odmítá hlouběji spolupracovat s Čínou, dokud Čína nezačne jednat

transparentněji," uvedla americká rozvědka ve svém shrnutí.

Údaje jsou klasifikovány jako „přísně tajné“. Zpráva uvádí jako

způsob získání těchto informací „průzkum pomocí komunikačních

prostředků“. To může znamenat jak odposlech online

korespondence, tak nabourání IT systémů, upřesňují média.

„Absurdita je, že německá strana sama oficiálně informovala

americkou ambasádu, že takové setkání pořádá,“ uvádí publikace.

Tady jde o otázku, jak informace od našich bývalých partnerů začnou

chodit samy jako kočky na jaře – a to také znamená, že ani jedna

země na globálním Jihu není imunní vůči úniku takových informací,
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pokud se „konzultují“ s „Kolegové z Evropské unie.

Soudě podle výsledků návštěvy soudruha Xi v Moskvě o měsíc

později se Němci a Číňané nedokázali shodnout na slově „obecně“.

Fritz se snažil do čínských soudruhů vrazit, že Čína je prostě povinna

ovlivňovat Moskvu a Putina, zatímco Číňané doporučovali, aby to

Němci zkusili sami. Vliv. Se sankcemi to nevyšlo, možná by stálo za

to zkusit si promluvit? 

 
Mezitím čert ví, co se děje s našimi bývalými partnery - zde je to

například:
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A o tom bych dnes chtěl mluvit. Neuvědomujeme si, jak rychle se

zpomaluje ekonomika západních zemí – dílem díky médiím a partě

„prominentních odborníků“, dílem naše nezničitelná víra v sílu

Západu a jeho tiskárny. 

 
Nicméně těch 19 zemí (které Bloomberg spočítal s odkazem na

velvyslance Jihoafrické republiky Anila Suklala), které se tlačí do

BRICS, si je docela dobře vědomo důvodu, proč se všichni začali

shlukovat do bloků – v budoucím světě v které suroviny a energie

budou běžet pouze mezi zeměmi, které potvrdily partnerství s

některou ze světových stran, přežít sám je téměř neřešitelný úkol.

 

Příští summit G7 se bude konat v Hirošimě 19. až 21. května tohoto

roku – a téměř jistě rozhodne o zákazu veškerého exportu do Ruska.

Říkám „téměř jistě“, protože jsem si jistý, že žádný z vůdců G-7 není

schopen spočítat důsledky tohoto špatného kroku – a přesto

nechávám jedno procento, ke kterému se odborníci ještě dokážou

dostat. tito vůdci.

Tady by se dala natáhnout harmonika o titanu, vzácných zeminách,

kovech, neonu, ropě, plynu a dalších věcech důležitých pro

ekonomiku, ale problém je v tom, že minulý rok ukázal, že když se

Západ snaží řešit své politické problémy, jakákoli ekonomika je na

její straně. Problémy a deficity začnou, ale později – a během této

doby zůstává naděje buď svrhnout Putina rukama páté kolony, nebo

porazit Rusko na bitevním poli.

A tady je to zajímavé. V naší době to všechno začalo perestrojkou,

která nakonec v roce 1998 vedla zemi k platební neschopnosti. V USA

může vše začít defaultem (Kongres kategoricky odmítá zvýšit dluhový
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strop), který může nakonec vést k restrukturalizaci a v důsledku k

poločasu rozpadu nebo rozpadu USA na samostatné státy či

aglomerace států .

Mnozí si řeknou – neeskalujte, kolik takových technických výpadků

Amerika zažila? I tohle přežijí. Základem je ale to, že už nebude

možné přežít – buď vysoké sazby Fedu a půjčky za koňské sazby pro

nadcházející roky, nebo hyperinflace. Fed a americké ministerstvo

financí si nemohou dovolit srazit akciové trhy, protože to bude

znamenat konec celého penzijního systému v zemi. A nejen u

důchodů – odborníci už bijí na poplach, že větrná energie je mírně

řečeno nerentabilní – a na tom je postavena celá ekonomická

strategie demokratů.

Navzdory dramatickému růstu za poslední desetiletí si společnosti

uvědomují, že je obtížné převést větrnou energii do zisku. Neexistuje

žádný problém, pokud jde o globální poptávku po větrné energii,

která rok od roku stále roste, protože se země snaží omezit svou

závislost na fosilních palivech. Výzkum a vývoj větrné energie a

výstavba obrovských větrných elektráren však nejsou levné a

výnosy zatím nejsou takové, jaké mnoho společností očekávalo.

Loni v červnu se objevily zprávy, že některé z největších světových

společností zabývajících se větrnou energií utrpěly velké ztráty.

Vestas Wind Systems, General Electric Co. a Siemens Gamesa

Renewable Energy čelily extrémně vysokým nákladům na suroviny

a logistiku v důsledku pandemie, kdy byly narušeny dodavatelské

řetězce. Stalo se tak po závodech ve zbrojení, ve kterých největší

větrné společnosti soutěžily o postavení nejvyšších a

nejvýkonnějších větrných turbín za každou cenu, která by je

postavila před ostatní. Ben Backwell, generální ředitel obchodní

skupiny Global Wind Energy Council, řekl: "Co vidím, je kolosální

selhání trhu." Backwell dodal: „Rizikem je, že nejsme na cestě k

čistým nulovým emisím, a dalším rizikem jsou smlouvy v

dodavatelském řetězci místo expanze.“
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Jinými slovy, Spojené státy se výrazně snaží investovat do evidentně

nerentabilních projektů – je jedno, zda jde o větrné mlýny nebo vývoj

na F-35 wunderwaffe. Torpédoborec Zamvolt se již stal symbolem

selhání amerického loďařského průmyslu, ale práce na něm navzdory

marnosti pokračují.

Aaron Barr, průmyslový analytik ve Wood Mackenzie, řekl: „Trh s

větrnou energií právě teď uvízl v tomto velmi zvláštním paradoxu...

Máme největší důvěru v dlouhodobou klimatickou politiku ze všech

hlavních trhů, ale bojujeme s ní. období, ve kterém celé odvětví,

zejména dodavatelský řetězec, čelilo výzvám, které vyvrcholily

zničením zisků a vyhnáním mnoha předních výrobců originálních

zařízení (Original Equipment Manufacturers) a jejich dodavatelů

komponent do území se zápornou ziskovostí.“

A to zase vede k tomu, že americká ekonomika začala navzdory

vítězným zprávám zpomalovat. Růst v prvním čtvrtletí činil pouze 1,1

%, s inflací 4,6 % podle oficiálních údajů – ve skutečnosti je inflace

asi 12 %. Mimochodem, čekali, až ekonomika poroste na 2,6 % – a

bez ohledu na to, jak dav vytáhl sovu na zeměkouli v Americe,

nepodařilo se „opravit“ statistiky.

A ještě něco:

Malé podniky po celých Spojených státech zažívají nárůst bankrotů

nad úroveň, která nebyla zaznamenána od roku 2020, a podmínky

by se mohly zhoršit, protože se začnou projevovat vlnové účinky

nedávných bankovních krizí, uvádí zpráva UBS.

Poznámka od UBS ukazuje, že počet jednotlivých bankrotů v roce

2023 je výrazně vyšší než nejvyšší zaznamenaný v raných fázích

pandemie COVID-19. Čtyřtýdenní klouzavý průměr pro soukromé

pohledávky byl na konci února o 73 procent vyšší než v červnu

2020.
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„[Věříme], že jeden z nejvíce přehlížených příznaků problémů v

poskytování úvěrů podnikům v USA již přichází ze sektoru malých a

středních podniků,“ napsal Matthew Misch, vedoucí úvěrové

strategie v UBS, v nedávno zveřejněné zprávě o výzkumu. "

[Nejmenší] firmy čelí největšímu tlaku rostoucích sazeb,

přetrvávající inflace a zpomalování růstu."

Mezi odvětví nejvíce zasažená vlnou bankrotů patří nemovitosti,

zdravotnictví, chemikálie a maloobchodní prodejny, uvádí zpráva

švýcarské banky.

Zpřísnění měnové politiky Federálního rezervního systému v boji

proti inflačním tlakům vedlo do značné míry k nárůstu bankrotů.

UBS poukázala na to, že strach z úvěrové krize dále prohloubil

nárůst nesplácených úvěrů.

To je ale blbost, ne? Je pravda, že to všechno píše sama buržoazie, ale

nedává nám smysl nevěřit mladému nadějnému politikovi Bidenovi,

který s modrým okem prohlásil, že pod ním Amerika dosáhla vrcholu

své neuvěřitelné moci.

A je to den za dnem, krok za krokem, steh po stehu. Nemůžete si

věřit, ale jak nevěřit těm nejčestnějším médiím na světě? Nevědí, jak

klamat, řežou pravdu-lůno na zelí a hranolky.

Víte, jsem tu od minulého pátku trochu nemocný, moje tělo mi

vytrvale připomíná odpočinek, ale každý mrak má stříbro - vleže pod

kapátkem jsem stihl zhlédnout celý rozhovor Donalda Trumpa s

Tuckerem Carlsonem ( který technicky „zbyl“ z FoxNews). Abych byl

upřímný, mám z Trumpa depresivní dojem, všechna ta věčná "Já, já,

já!" otravné až nemožné, ale z tohoto rozhovoru vyplynulo, jak

nesmiřitelné postoje obou stran ve skutečnosti jsou. Vřele doporučuji

ke shlédnutí, s dobrým překladem.

Ale pro mě osobně nebylo zlomem v této neústupnosti ani vyhazov

Tuckera, ale úplně jiné zprávy. Socialista a demokrat Bernie Sanders

prohlásil, že se nebude ucházet o stoličku v Bílém domě, a vyzval
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všechny své příznivce, aby hlasovali pro Joea Bidena.

Novinka není v samotném odmítnutí nominace, ale v tom, jak to

Sanders vysvětlil – prý jedině tak můžeme čelit Trumpovi a jeho

konzervativní pravicové rétorice, která nepočítá s pluralitou názorů.

vůbec. Což je zhoubná demagogie, jejímž cílem je zničit demokracii

nenávistí ke všemu pokrokovému – včetně těch praaativních, které

už jsou podle všeho národním pokladem Ameriky.

A skutečnost, že Tucker Carlson je většinou levicově-liberálních a

extrémně demokratických médií označován jako „pravicový

extremista“, vypovídá o mnohém – byl zaslán jak druhý dodatek, tak

svoboda slova jako taková. do odpadu. Poté, co demokraté vyklidili

politické pole, přešli k vyklizení informačního pole – a i když bude v

USA hned ráno vyhlášen default, nic se nezmění. Obviněni budou

republikáni a Trump osobně. A Tucker jako jeho prorok. A určitě

prozradí, jak bezohledný Vlad Putin přivedl Ameriku k držce.

A to je velmi podobné obecnému politickému infantilismu

spojenému s progresivní demencí. Zbývá počkat na závody

pohřebních vozů a náhrada za Bidena je již připravena - a Amerika se

bude stále chytat za hlavu a poslouchat svou novou prezidentku

Kamalu Harris.

Abych byl upřímný, Michal Sergejevič je na ní, jako by plastensky na

Měsíc - i když, jak se zdá, bylo nemožné si představit nejhoršího

vůdce země. Ukázalo se, že to možné je – Gorbačov měl alespoň

sovětské vzdělání. Madame Kamala, jak se zdá, vůbec nemá.

Tady to je, vlnový efekt. Amerika se potýká s vlastním kolapsem,

Evropská unie pilně zamořuje svůj průmysl a přímo před našima

očima se mění v jakousi etnokulturní rezervaci.

Ahoj, já jsem Hans. Kdysi jsem měl ocelárnu, ale teď jsem šťastný v

jednotě s přírodou. Nyní jsem pastýř. Vzhledem k tomu, že krávy

jsou zde zakázány, chovám červy - a víte, tyhle krávy vůbec neprdí!
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Státní úředník 

https://dzen.ru
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